



MØTEPROTOKOLL

Utvalg: Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne
Møtested: kommunestyresalen, Kommunehuset i Leksvik
Dato: 11.06.2018
Tid: 09:00-10:30

Faste medlemmer som møtte:

Navn	Funksjon	Representerer
Monica Berget	Leder	
Guri Dahle	Medlem	
Kjell Egil Kvarmesbakk	Medlem	
Gudmund Berget	Medlem	

Faste medlemmer som ikke møtte:

Navn	Funksjon	Representerer
Gerd Janne Husby	MEDL	IF-AP
Jon Normann Tviberg	MEDL	IF-KRF
Eva Myran	MEDL	
Oddny Lillevik	MEDL	
Wenche Darell Kielland	MEDL	

Varamedlemmer som møtte:

Navn	Møtte for	Representerer
Dag-Jøran Ness	Jon Normann Tviberg	IF-FRP

Fra administrasjonen møtte:

Navn	Stilling
Bjørn Ståle Aalberg	Ass. helse- og omsorgssjef / Sekretær

Oppfølging fra siste møte:

- Gjennomgang av tekst til uttalelse sak 4/18.

Den ble noe endret pga at vedtaket ble noe utydelig. Nytt vedtaksutforming ble lest opp.

- Fakturering og tekst.

Det er tatt opp med forvaltningskontoret og leder for bo- og aktivitet. Det er i tillegg sendt spørsmål fra politisk representant Næss til ordfører og rådmann da dette omhandler mange enheter.

- Informasjon fra enheter

Det jobbes med denne informasjonen fra kommunikasjonsenheten. Det er ikke helt klart enda, men målsetting er å få dette mye bedre i løpet av året.

- Høringsuttalelse til boligpolitisk plan

Viser til sak 5/18. Vi kan ikke se at det er kommet noen konkret henvendelse om særskilt uttalelse fra rådet på denne planen, men det kan sikkert ha glippet. Uansett ble saken tatt opp og ligger som referat til kommunestyret. Det kom ikke noen andre henvendelser i etterkant av

møtet, så derav ble det ikke sendt noe samlet fra leder.

Mandat til rådet endres i hh til kommunenavn og antall medlemmer. Ellers videreføres innhold i tekst som vedtatt av Rissa kommunestyre. Sendes medlemmene til uttalelse før behandling i kommunestyret Indre Fosen

Orienteringssaker:

Brev fra FFO Trøndelag

Det handler om å sikre at alle valglokaler er tilrettelagt for alle funksjonshemmede. I tillegg ser rådet at det kan være andre utfordringer overfor f.eks. svaksynte og andre grupper. Rådet inviterer ansvarlige for valggjennomføringen i den nye kommunen til et dialogmøte høsten 2018.

Tertialrapport:

Sekretær informerer om situasjonen.

Eventuelt:

Deltager fra rådet inn i prosjektgruppen for Vanvikan barnehage og skole

Rådet har valgt vararepresentant Dag Jøran Ness som representant inn i prosjektgruppen fra dette rådet.

Det er kommet muntlig henvendelse vedrørende informasjonsbrev til beboere og pårørende ved Bo og aktivitet. Det står der at boligene er universelt tilpasset. Dette har noen reagert på og lurer på om de er slik det er beskrevet. Rådet har drøftet dette og medlemmer som har deltatt i byggeprosessen mener at krav til universell utforming er ivaretatt. Det var en utfordring med verandadører som ikke kunne åpnes i full lysåpning, men disse skal nå være skiftet ut. Selv om leiligheter er universelt utformet, kan det være behov for individuelle tilpasninger. Dette medfører ikke at bygget har mangler i henhold til krav om universell utforming. Vurdering av individuelle tilpasninger må ses ut i fra enkeltbrukers nødvendige behov, og ikke som en generell ordning. Rådet oppfordrer enkeltpersoner til å komme i dialog med ledelsen for tjenestene for å se på dette.